
 Protokół 36/22 

 z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta Piły 

 w dniu 13 grudnia 2022 r. 

 (czas trwania 14:00 - 15:50) 

 Urząd Miasta Piły 

 sala 229 c 

 Na  posiedzeniu  obecnych  było  10  członków  Komisji  Spraw  Społecznych.  Listy  obecności 

 radych  stanowią załącznik do protokołu. 

 Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  powitał  radnych  oraz 

 zaproszonych gości i po stwierdzeniu quorum otworzył obrady komisji. 

 Porządek obrad. 

 1.  Przyjęcie porządku obrad. 

 2.  Zatwierdzenie:  protokołu  nr  33/22  z  dnia  18  listopada  2022  r.  ,  protokołu  nr  34/22  z  dnia 

 22 listopada 2022 r. 

 3.  Sprawozdanie  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie  międzysesyjnym,  zwłaszcza 

 z  wykonania  uchwał  Rady  Miasta  Piły  od  11  listopada  2022  r.  do  3  grudnia  2022  r. 

 - druk nr 960. 

 4.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy 

 Finansowej Miasta Piły na lata 2023 – 2040. - druk nr 963. 

 5.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  uchwały  budżetowej 

 na 2023 rok  - druk nr 964. 

 6.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyjęcia  programu  polityki 

 zdrowotnej  pn.  „Program  profilaktyki  zakażeń  wirusem  brodawczaka  ludzkiego  (HPV) 

 w Gminie Piła na lata 2023-2024” - druk nr 971. 

 7.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  planu  pracy  Rady  Miasta 

 Piły na 2023 rok   - druk nr 974. 

 8.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zatwierdzenia  planu  pracy 

 Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Piły na 2023 rok -. druk nr 973. 

 9.  Sprawozdania z działalności pracy stałych komisji Rady Miasta Piły -  druk nr 966. 

 10.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyjęcia  planów  pracy 

 Komisji stałych Rady Miasta Piły na 2023 rok - druk nr 970. 

 11.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej 

 Prognozy Finansowej Miasta Piły na lata 2022-2040 - druk nr 981. 



 12.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  uchwały 

 budżetowej na 2022 rok - druk nr 982. 

 13.  Uchwała Komisji Spraw Społecznych w sprawie zdalnego trybu obradowania. 

 14.  Podsumowanie spotkania, wnioski 

 Ad 1. 

 Przyjęcie porządku obrad. 

 Proponowany porządek obrad został przyjęty z uwagami. 

 Radna  Urszula  Kaczmarek  złożyła  wniosek  formalny,  o  treści  “Komisji  Spraw  Społecznych 

 obraduje  w  trybie  zdalnym  na  posiedzeniach,  przewidzianych  w  planie  pracy  na  2023  rok”  (dopóki 

 obowiązuje stan zagrożenia  epidemicznego ) 

 Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  poprosił  o  kontakt  z 

 radcą prawnym w sprawie wniosku radnej Urszuli Kaczmarek. 

 Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  10  radnych  5  głosami  „za”,  5  głosami 

 „przeciw ” nie przyjęła zmiany do  porządku obowiązującego posiedzenia. 

 Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  powiedział,  że 

 posiedzenie komisji odbędzie się  przy obowiązującym porządku obrad. 

 Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  10  radnych  5  głosami  „za”,  4  głosami 

 „przeciw  ”  1  głosem  „wstrzymującym  się”,  przyjęła  pozytywnie  wniosek  radnej  Urszuli 

 Kaczmarek. 

 Mecenas  Iwona  Królak  powiedziała,  że  uchwała  powinna  być  przyjęta  w  takiej  wersji  jak 

 poprzednio,  nie  można  napisać  w  całym  planie  pracy  komisji  na  2023  rok  -  być  może  w  styczniu 

 stan epidemii się skończy. 

 Ad 2. 

 Zatwierdzenie: protokołu nr 33/22  z dnia 18 listopada 2022 r. , protokołu nr 34/22  z dnia 22 

 listopada 2022 r. 
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 Komisja  zatwierdziła:  protokół  nr  33/22  z  dnia  11  listopada  2022  r.,  protokół  nr  34/22  z  dnia  22 

 listopada 2022 r. 

 Ad 3. 

 Sprawozdanie  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie  międzysesyjnym,  zwłaszcza  z  wykonania 

 uchwał Rady Miasta Piły od 11 listopada 2022 r. do 3 grudnia 2022 r.- druk nr 960. 

 Radna Teresa Kasior  zapyta o 26 punkt sprawozdania. 

 Radna Emilia Piechocka  zapyta o 32  punkt sprawozdania. 

 Radna Gabriela Milska  zapytała o 45, 32 punkt sprawozdania. 

 Krzysztof Szewc - zastępca Prezydenta Miasta Piły  odpowiedział: 

 Odnosząc  się  do  punkt  26  Geovita  od  pewnego  czasu  nie  funkcjonuje,  Holding  dwukrotnie 

 ogłaszał  przetarg  niestety  nie  pojawił  się  nabywca.  Pan  prezydent  na  wniosek  spółki  spotkał  się  z 

 nimi,  spółka  przedstawiła  sytuację  firmy,  która  zarządza  tymże  hotelem.  Pan  prezydent  wyraził 

 zainteresowanie  tematem.  Na  dzień  dzisiejszy  absolutnie  nie  można  powiedzieć,  abyśmy 

 w  jakikolwiek  sposób  włączali  się  w  proces  sprzedaży,  przejęcia  bądź  innych  działań  związanych 

 z hotelem. 

 Odnosząc  się  do  punktu  32  dotyczącego  dokarmiania  kotów  wolno  żyjących.  Projekt  opieki  nad 

 zwierzętami,  Państwo  zagłoswaliście  za  tego  typu  programem,  było  to  wczesną  wiosną  lub  zimą 

 tego  roku.  Program  był  dokładnie  omówiony  przez  dyrektor  Lidię  Plewę,  ogłoszenie  jest  na  BIP. 

 Zgłosiło  się  Towarzystwo  Opieki  nad  zwierzętami,  które  złożyło  stosowny  akces  i  wniosek  . 

 Dotacja została im przyznana. 

 Odnosząc  się  do  punktu  45  organizowanie  zajęć  gimnastyki,  jogi,  kręgosłupa,  oraz  ćwiczeń  na 

 krzesełkach.  Aktywizacja  środowisk  seniorskich,  polepszenie  ich  sprawności  fizycznej.  Dotacja  w 

 kwocie 5 700,00 złotych. 

 Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  zapytał  czy  MOSiR 

 -  jezioro Płotki są związane z Geovitą? (chodzi o kanalizę, ścieki itd) 

 Krzysztof  Szewc  -  zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  odpowiedział,  że  sieć  kanalizacji  jest 

 wspólna dla obu obiektów. 
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 Ad 4. 

 Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej 

 Miasta Piły na lata 2023 – 2040. - druk nr 963. 

 Projekt  uchwały  szczegółowo  omówiony  był  przez  Ewelinę  Ślugajską  Skarbnik  Gminy  Piła 

 w dniu 30 listopada br.  na dodatkowych posiedzeniach. 

 Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  8  radnych  5  głosami  „za”,  3  głosami 

 „wstrzymującymi  się”,  przyjęła  pozytywnie  zaopiniowanie  projektu  uchwały 

 Rady Miasta Piły. 

 Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 Ad 5. 

 Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  uchwały  budżetowej  na  2023  rok. 

 - druk nr 964. 

 Projekt  uchwały  szczegółowo  omówiony  był  przez  Ewelinę  Ślugajską  Skarbnik  Gminy  Piła 

 w dniu 30 listopada br.  na dodatkowych posiedzeniach. 

 Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  8  radnych  6  głosami  „za”, 

 2  głosami  „wstrzymującymi  się”,  przyjęła  pozytywnie  zaopiniowanie  projektu  uchwały 

 Rady Miasta Piły. 

 Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 Ad 6. 

 Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyjęcia  programu  polityki 

 zdrowotnej  pn.  „Program  profilaktyki  zakażeń  wirusem  brodawczaka  ludzkiego  (HPV)  w  Gminie 

 Piła na lata 2023-2024” - druk nr 971. 

 Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  przybliżył  temat 

 członkom komisji. 

 W  imieniu  Prezydenta  projekt  uchwały  przedstawiła  -  Mariola  Chełminiak  Dyrektor  Wydz. 

 Spraw Obywatelskich i Społecznych. 
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 Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  zapytał  o  schemat 

 szczepień chłopców ? oraz o szacunkowy koszt realizacji programu 438.600,00 zł ? 

 Mariola  Chełminiak  Dyrektor  Wydz.  Spraw  Obywatelskich  i  Społecznych  odpowiedziała,  że  to 

 są  szacunkowe  koszty  realizacji  programu.  Koszt  jednego  szczepienia  -  2  dawek  szacujemy  na 

 kwotę 850 zł . 

 Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  zapytał,  czy  kwota,  którą 

 mamy 438.600,00 jest  już z refundacją tych szczepionek? 

 Mariola  Chełminiak  Dyrektor  Wydz.  Spraw  Obywatelskich  i  Społecznych  odpowiedziała,  że 

 to  jest  koszt  gminy  bez  refundacji.  Szczepionka  9-walentna  nie  jest  objęta  refundacją,  objęte  są 

 tylko szczepionki 2-walentne 

 Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  zapytał  czy 

 przechodzimy na szczepionki 4-walentne i 9 walentne? 

 Mariola  Chełminiak  Dyrektor  Wydz.  Spraw  Obywatelskich  i  Społecznych  odpowiedziała, 

 że  na  9-walentne  w  pierwszym  programie  były  szczepionki  4-walentne  w  trzecim  programie 

 również będzie szczepionka  9-walentna. 

 Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  odpowiedział,  że  nam 

 zależy na HPV 16 i HPV 18. 

 Mariola  Chełminiak  Dyrektor  Wydz.  Spraw  Obywatelskich  i  Społecznych  odpowiedziała, 

 że  środków  zabezpieczonych  na  szczepienie  mamy  w  każdym  roku  więcej  niż  wykorzystujemy. 

 W  tych  dwóch  programach  szczepione  były  dziewczynki  ,  ale  osiągnięty  poziom  wyszczepialności 

 przekraczał  40%  .  Natomiast,  jeżeli  chodzi  o  spotkania  edukacyjno-informacyjne  z  chłopcami  nie 

 cieszą  się  zainteresowaniem.  Jeżeli  Ministerstwo  Zdrowia  wprowadzi  szczepienia  do  programu 

 szczepień powszechnych , będzie możliwość zaszczepienia również chłopców. 

 Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  zapytał  czy  były 

 rozmowy z firmą, która dostarcza szczepionki 4 i 9 walentne? 
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 Mariola  Chełminiak  Dyrektor  Wydz.  Spraw  Obywatelskich  i  Społecznych  odpowiedziała, 

 że  nie  było  takich  rozmów,  zakupem  szczepionek  zajmuje  się  realizator  .  Jak  wygra  konkurs  na 

 realizację szczepień, zakup szczepionek jest po stronie zakładu medycznego. 

 Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  zapytał  czy  będzie 

 rozpisany konkurs? czy Medico przejmie kontynuację. 

 Mariola  Chełminiak  Dyrektor  Wydz.  Spraw  Obywatelskich  i  Społecznych  odpowiedziała, 

 że  nie  wiemy  .  Dotychczas  w  tych  dwóch  programach  oferta  była  złożona  tylko  przez  dr. 

 Gronowskiego. Jeżeli będą inne oferty to tak jak w konkursie ,będą rozpatrywane. 

 Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  zapytał  jak  mają  być 

 oferty skoro  nie jest  ogłoszony konkurs?. 

 Mariola  Chełminiak  Dyrektor  Wydz.  Spraw  Obywatelskich  i  Społecznych  odpowiedziała, 

 że  Rada  musi  przyjąć  ten  projekt  uchwały  dopiero  później  ,  jak  będzie  uchwała  w  sprawie  przyjęcia 

 programu to wtedy prezydent ogłasza konkurs ofert. 

 Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  zapytał  czy 

 dr Gronowski rozliczył się z poprzednich programów? 

 Mariola  Chełminiak  Dyrektor  Wydz.  Spraw  Obywatelskich  i  Społecznych  odpowiedziała, 

 że  z  pierwszego  programu  musiał  się  rozliczyć  -  czas  minął.  Natomiast,  jeżeli  chodzi  o  drugi 

 program, który kończy się 15 grudnia, rozliczenie  jeszcze trwa. 

 Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  powiedział,  że  żałuje 

 że nie spotkał się z dr. Gronowskim. 

 Mariola  Chełminiak  Dyrektor  Wydz.  Spraw  Obywatelskich  i  Społecznych  odpowiedziała, 

 że  jeżeli  będzie  taka  wola  to  jak  najbardziej  spotka  się  z  komisją  i  zaproponowała  termin  w 

 połowie  stycznia.  Będzie  rozliczony  aktualnie  obowiązujący  program.  Będą  dane,  ile  dziewczynek 

 zostało zaszczepionych, jaki jest koszt  , jakie jest  zainteresowanie spotkaniami. 

 Radna  Teresa  Kasior  powiedziała  że  40%  w  sumie  zostało  zaszczepionych.  Poprosiła  o  raport 

 realizacji  tych  działań,  jak  dotarło  do  społeczeństwa,  jak  zostało  przyjęte.  Jak  to  jest  program 
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 przygotowany,  żeby  bardziej  była  popularna  szczepionka,  żeby  ludzie  mogli  zadawać  pytania, 

 żeby to ich przekonało bo jak widać zainteresowanie jest troszeczkę małe. 

 Mariola  Chełminiak  Dyrektor  Wydz.  Spraw  Obywatelskich  i  Społecznych  odpowiedziała, 

 że  zgadza  się  robimy  co  się  da  z  dr.  Gronowskim,  który  realizuje  te  programy.  Poprzez  dzienniki 

 elektroniczne  uczniów,  staramy  się  trafić  do  rodziców,  są  spotkania  bezpośrednie  z  doktorem  na 

 wywiadówkach  .  Nauczyciele,  pedagodzy  przekazują  informacje  na  godzinach  wychowawczych. 

 Jeżeli radni mają propozycję jak jeszcze rozpropagować program to bardzo proszę. 

 Radna  Teresa  Kasior  powiedziała,  że  odegrała  też  rolę  szczepionka  na  covid.  Szczepionek  było 

 tak  dużo,  że  był  niekorzystny  odbiór.  Społeczeństwo  już  się  bało  tych  szczepionek  raz,  dwa  był 

 okres trudnej dostępności - może to wpłynęło. 

 Mariola  Chełminiak  Dyrektor  Wydz.  Spraw  Obywatelskich  i  Społecznych  odpowiedziała, 

 że też ma taką nadzieję że program będzie się cieszyć jeszcze większą popularnością. 

 Radny  Ryszard  Małecki  powiedział,  że  każda  szkoła  musi  mieć  dwa  programy,  które 

 obligatoryjnie  muszą  być  na  każdy  rok  szkolny  przyjęte.  Jest  to  tzw.  program  prozdrowotny  -  jak 

 gdyby  co  robimy  z  uczniami,  program  edukacji  rodziców  .  Teraz  gdyby  to  o  oczym  w  tej  chwili 

 mówimy  wpleść  do  jednego  i  drugiego  programu  ,  ale  nie  żeby  to  mówili  ludzie  którzy  z  tymi 

 dziećmi  na  lekcji  wychowawczej  spotykają  się  na  co  dzień,  tylko  osoby  przychodzące  z  zewnątrz. 

 Zebrać  na  przykład  wszystkie  dziewczynki  z  danego  poziomu  i  przychodzi  specjalista,  który 

 przekonuje  i  mówi.  Odbiór  społeczny  młodych  ludzi  i  ich  rodziców  byłby  zupełnie  inny  i  być  może, 

 że nie byłoby 40% zaszczepionych a byłoby 70% zaszczepionych. 

 Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  powiedział,  że  budżet  na 

 jedną  osobę  szczepioną  2019  -  2021  -  jedną  dziewczynkę  zaszczepioną  800  zł.  Na  ten  koszt  składa 

 się:  akcja  informacyjno-edukacyjna  ,  akcja  promocyjna,  koszt  szczepionki  2  dawki,  koszt 

 kwalifikacji  do  szczepienia,  koszt  podania  szczepionki.  Przy  szczepionce  400  zł.  -  całość  kosztów 

 to  jest  800  zł.  Od  nas  to  zależy  czy  my  będziemy  mieli  kontakt  z  panem  doktorem  Gronowskim, 

 który  ma  zakład  Medicover,  który  to  realizuje,  który  ma  dwa  punkty  edukacja  i  szczepienie.  W 

 2021 roku zostało zaszczepionych  217 dziewczynek. 

 Radna  Emilia  Piechocka  zapytała  czy  na  sesje  jest  możliwość  zaproszenia  doktora 

 Gronowskiego? 

 6 



 Mariola  Chełminiak  Dyrektor  Wydz.  Spraw  Obywatelskich  i  Społecznych  odpowiedziała, 

 że nie wiadomo czy będzie realizował ten nowy program. 

 Radna  Teresa  Kasior  powiedziała,  że  zdaje  sobie  sprawę,  że  to  jest  tylko  przyjęcie  programu,  ale 

 jak  pan  Przewodniczący  mówi,  nie  wiem  czy  występował  z  wnioskiem,  żeby  uwzględnić  chłopców. 

 Czy istnieje taka możliwość, żeby jeszcze ta propozycja była dołożona do tego programu? 

 Mariola  Chełminiak  Dyrektor  Wydz.  Spraw  Obywatelskich  i  Społecznych  odpowiedziała, 

 że  nie  było  wcześniej  takiej  propozycji.  Na  tę  chwilę  budżet  jest  zabezpieczony  na  szczepienia 

 dziewczynek. 

 Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  10  radnych  9  głosami  „za”  1  głosem 

 „wstrzymującym  „się”  przyjęła  pozytywnie  zaopiniowanie  projektu  uchwały 

 Rady Miasta Piły. 

 Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 Ad 7. 

 Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  planu  pracy  Rady  Miasta  Piły 

 na 2023 rok. - druk nr 974 

 Projekt uchwały przedstawiła  Maria Kubica przewodnicząca  Rady Miasta Piły. 

 Radni nie zadawali pytań. 

 Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  10  radnych  9  głosami  „za”  1  głos 

 „wstrzymujący się” przyjęła pozytywnie zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły. 

 Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 Ad 8 

 Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zatwierdzenia  planu  pracy  Komisji 

 Rewizyjnej Rady Miasta Piły na 2023 rok. druk nr 973 

 Projekt uchwały przedstawił  Ryszard Małecki  Przewodniczący  Komisji Rewizyjnej. 

 Radni nie zadawali pytań. 
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 Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  10  radnych  10  głosami  „za”  przyjęła 

 pozytywnie zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły. 

 Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 Ad 9. 

 Sprawozdania z działalności pracy stałych komisji Rady Miasta Piły. druk nr 966 

 Radni nie zadawali pytań. 

 Ad 10. 

 Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji 

 stałych Rady Miasta Piły na 2023 rok. - druk nr 970 

 Projekt  uchwały  przedstawił  Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw 

 Społecznych. 

 Radni nie zadawali pytań. 

 Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  10  radnych  10  głosami  „za”  przyjęła 

 pozytywnie zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły. 

 Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 Ad 11. 

 Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy 

 Finansowej Miasta Piły na lata 2022-2040 - druk nr 981. 

 W imieniu Prezydenta projekt uchwały przedstawiła  Ewelina Ślugajska Skarbnik Gminy Piła. 

 Radny  Zbigniew  Pyziak  powiedział,  że  w  WPF  na  str  15  “Miasto  Piła  z  nową  energią”  -  warsztaty 

 nurkowania  dla  osób  niepełnosprawnych  441  000,00  tys.zł.  Czy  my  tu  organizujemy  warsztaty 

 ogólnokrajowe ? 

 Ewelina  Ślugajska  Skarbnik  Gminy  Piła  zapytała  czy  chodzi  o  fundusze  norweskie  pozyskane 

 w  ramach  finansowania  100  %  przedsięwzięć  i  pozycja  1.1.1.15  czyli  “Miasto  Piła  z  nową  energią” 

 -  warsztaty  nurkowania  dla  osób  niepełnosprawnych  .  Kwota  441  072,51  tys.  zł.  To  jest  zadanie, 

 które  uzyskało  100  %  dofinansowania  w  ramach  środków  zewnętrznych.  W  tej  kwocie  mieszczą  się 
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 warsztaty,  zakup  niezbędnego  sprzętu  -  skafandry  do  nurkowania,  przygotowanie  kilkunastu  imprez 

 skierowanych  do  osób  niepełnosprawnych.  Partnerem  tego  projektu  będzie  HSA  -  stowarzyszenie  , 

 które  od  kilku  lat  mocno  wspiera  osoby  niepełnosprawne.  Z  budżetu  miasta  do  tego  projektu  nie 

 dokładamy żadnych dodatkowych pieniędzy. 

 Radna  Teresa  Kasior  zapytała  czy  przedszkole,  które  powstanie  nad  Gwdą  jest  z  funduszu 

 norweskiego czy z polskiego Ładu? 

 Ewelina  Ślugajska  Skarbnik  Gminy  Piła  odpowiedziała,  że  przedszkole  powstaje  w  ramach 

 promesy z Polskiego Ładu, z dofinansowaniem  środków miejskich. 

 RadnTomasz  Jopek  zapytał  o  1.1.1.12  “Miasto  Piła  z  nową  energią”  -  Sprawny  urząd  -organizacja 

 szkoleń- poprosił o przybliżenie tematu. 

 Ewelina  Ślugajska  Skarbnik  Gminy  Piła  odpowiedziała,  że  wszystkie  zadania  “Miasto  Piła 

 z nową energią” finansowane są w 100% ze środków zewnętrznych. 

 Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  10  radnych  6  głosami  „za”,  4  głosami 

 „wstrzymującymi  się”,  przyjęła  pozytywnie  zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta 

 Piły. 

 Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 Ad 12. 

 Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  uchwały  budżetowej  na  2022 

 rok - druk nr 982. 

 W imieniu Prezydenta projekt uchwały przedstawiła  Ewelina Ślugajska Skarbnik Gminy Piła. 

 Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  powiedział,  że  było  400 

 tys zł. na walkę z HPV? a wpisane jest 300 tys zł. ? 

 Ewelina  Ślugajska  Skarbnik  Gminy  Piła  odpowiedziała,  że  jeżeli  chodzi  o  HPV  pieniądze  były 

 wpisane  w  październiku,  albo  w  listopadzie  w  budżecie  i  żadnych  zmian  w  ostatnim  czasie 

 nie było. Mamy jeszcze rozliczenie roku 2022 r. Nakłady finansowe mogą się zmieniać. 
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 Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  10  radnych  7  głosami  „za”,  3  głosami 

 „wstrzymującymi  się”,  przyjęła  pozytywnie  zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady 

 Miasta Piły. 

 Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 Ad 13. 

 Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  poinformował, 

 że  wpłynął  wniosek  od  radnej  Urszuli  Kaczmarek  ,  prosi  o  wprowadzenie  do  porządku  obrad 

 dzisiejszej komisji  w punkcie ,,13” uchwały komisji  w sprawie zdalnego trybu obradowania 

 Komisja  przyjęła  zmianę  do  porządku  obrad  bezwzględną  większością  głosów:  7  głosów  „za”, 

 3 głosy „przeciw” 

 Punkt 13, otrzymał numerację 14. 

 Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  przedstawił  projekt 

 uchwały. 

 Radny  Tomasz  Jopek  zapytał  dlaczego  pani  dyrektor,  pani  skarbnik,  pan  prezydent  będąc 

 w Urzędzie nie mogą przyjść na komisję? 

 Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  powiedział,  że  trudno 

 jest  odpowiedzieć  na  to  pytanie.  Przewodniczący  jest  zwolennikiem  spotkań  i  rozmów, 

 żeby wyjaśniać wszelkie sprawy. 

 Radny  Ryszard  Małecki  powiedział  że  nasz  stacjonarny  sposób  obradowania  niczym  się  nie  różni 

 od sposobu zdalnego. 

 Radny  Tomasz  Jopek  powiedział  że  był  za  zdalnym  obrandowaniem  ale  po  dzisiejszej 

 komisji,  jeżeli  my  jako  radni  rozmawiamy  a  pani  dyrektor  rozmawia  przez  internet  do  nas. 

 Jak się nas traktuje? 

 Radna Teresa Kasior  powiedziała, żeby zagłosować,  a w sprawach luźnych  sobie porozmawiamy. 
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 Komisja  w  głosowaniu  jawnym  przy  obecności  10  radnych  6  głosami  „za”, 

 4 głosami „przeciw”, przyjęła pozytywnie zaopiniowanie projektu uchwały komisji. 

 Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

 Uchwała komisji  stanowi załącznik do protokołu. 

 Ad 14. 

 Podsumowanie spotkania, wnioski. 

 Radny  Zbigniew  Pyziak  zapytał  o  rocznicę  powstania  wielkopolskiego,  zgłosili  się  do  radnego 

 działacze  klubu  i  chcieliby  uczestniczyć  w  organizacji  tego  święta.  Z  kim  w  Urzędzie  miasta 

 mogliby rozmawiać w tym temacie? 

 Krzysztof  Szewc  -  zastępca  Prezydenta  Miasta  Piły  odpowiedział,  że  koordynatorem  wszelkiego 

 rodzaju  obchodów  jest  zawsze  biuro  prezydenta.  Proszę  skontaktować  się  z  kierownikiem  biura 

 prezydenta Bartoszem Mirowskim lub zastępcą Magdaleną Madej-Szpener. 

 W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący 

 Komisji Spraw Społecznych zakończył obrady komisji. 

 Protokół sporządziła:  Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych 

 /-/Edyta Wasielewska  /-/Włodzimierz Bystrzycki 
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 Protokół podpisali: 

 Lp.  Imię i nazwisko  Podpis 

 1  Kama Frąckowska-Pilarska 

 2  Tomasz Jopek 

 3  Urszula Kaczmarek 

 4  Teresa Kasior 

 5  Ryszard Małecki 

 6  Gabriela Milska 

 7  Emilia Piechocka 

 8  Zbigniew Pyziak 

 9  Krzysztof Zając 

 12 


